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Protokół z Walnego Zebrania Sprawozdawczo-Wyborczego w ROD „Jedność” 

 w Bydgoszczy 

w dniu 07.08.2021 r. 

 

1. Otwarcie zebrania nastąpiło w II terminie  zgodnie z §62 ust.1 Statutu PZD. 

2. Otwarcia zebrania dokonał P. Ryszard W……… witając przedstawiciela OZ PZD  

P. Zbigniewa S………. –  i zaproponował  na Przewodniczącego Walnego 

Zebrania Panią Agnieszkę P…... 

 Kandydatura została przyjęta w głosowaniu jawnym jednogłośnie. 

3. Do Prezydium obok P. Zb. Sroczyńskiego zaproponowano P. Mateusza O……..na 

protokolanta - sekretarza Zebrania oraz P. Jerzego W………… – Przew. Komisji 

Rewizyjnej. 

W głosowaniu jawnym skład Prezydium przyjęto jednogłośnie. 

4. Przewodnicząca odczytała i poddała pod głosowanie porządek Zebrania 

dostarczony działkowcom , który został przyjęty jednogłośnie. 

5. Przewodnicząca poddała głosowaniu  bez czytania Regulamin Walnego 

Nadzwyczajnego Zebrania . Regulamin został przyjęty w głosowaniu jawnym 

jednogłośnie. 

6. Przewodniczący zaproponował do Komisji Mandatowej następujące kandydatury : 

a. P. Irena W………. 

b. P. Bogumiła J………. 

c. Osiński M……….. 

     W głosowaniu jawnym kandydatów przyjęto jednogłośnie. 

 

Do Komisji Uchwał i Wniosków  zgłoszono następujące kandydatury : 

a. P.  Michał J…… 

b. P. Waldemar B….. 

W głosowaniu jawnym kandydatów przyjęto jednogłośnie. 

 

Do Komisji Wyborczej zgłoszono następujące kandydatury : 

a. P. Gabriel W……. 

b. P. Mateusz O……….. 

          W głosowaniu jawnym kandydatów przyjęto jednogłośnie. 

 

7. P. Roman J………. przedstawił sprawozdanie Zarządu ROD z działalności za 2019 

i 2020 r. 
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8. Sprawozdanie finansowe Zarządu za rok 2019 i 2020 oraz preliminarz finansowy 

przedstawił P. Lech S……. 

9. Komisja Mandatowa przedstawiła sprawozdanie z obecności członków ROD 

„Jedność” stwierdzając prawomocność  Walnego Zebrania  Sprawozdawczego 

odbywającego się w drugim terminie. Udział wzięło ( wg listy obecności) 58 osób 

tj. 35% uprawnionych. 

 

10. P. Jerzy W. przedstawił Sprawozdanie Komisji Rewizyjnej z działalności Zarządu 

ROD za 2019 r. oraz za 2020 r. pozytywnie oceniając działania zarządu w okresie 

X.2019-XII 2020 r. wnioskując o zatwierdzenie sprawozdań Zarządu za lata 2019-

2020 oraz o nieudzielenie absolutorium zarządowi działającemu w okresie IV-VII . 

2019 r.  

11. Dyskusja . 

P. Barbara G. zgłaszała nieścisłości związane wydatkami na cele biurowe przez 

Zarząd oraz koszty obsługo ROD przez Firmę ORANGE – co zostało wyjaśnione 

przez P. W.. 

P. Tomasz K. zgłosił brak powiadomienia o walnym zebraniu jego żony. P. 

Mateusz O. wyjaśnił ,że wysłano do obu małżonków zaproszenie mailem , 

jednakże mail Pani K. okazał się błędny co zostało zweryfikowane telefonicznie i 

wysłane ponownie na podany adres. Błąd polegał na niejednoznacznym wpisaniu 

e-maila w ankiecie osobowej Pani K………... 

12. Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekty uchwał które zostały poddane 

głosowaniu: 

a. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania z działalności Zarządu za 2019 r.   

Za było 38 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -11 

b. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania z działalności Zarządu za 2020 r.  

      Za było 41 głosy, przeciw -4 , wstrzymało się -4 

c. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania finansowego za 2019 r. 

Za było 40 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -4 

d. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania finansowego za 2020 r. 

Za było 40 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -4 

e. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania Komisji Rewizyjnej za 2019 r. 

     Za było 39 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -9 

f. Uchwała o zatwierdzeniu sprawozdania Komisji Rewizyjnej za 2020 r. 

     Za było 39 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -9 

 

13. P. Adam P. przedstawił plan pracy na rok 2021 i lata następne do 2023  

uzależniając zakres realizacji zadań od zgromadzonych funduszy 
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14. P.S. przedstawił projekt preliminarza finansowego ROD na rok 2021 .  

 

15. Komisja Rewizyjna oceniając preliminarz finansowy na rok 2021 zwróciła uwagę 

na niedoszacowanie kosztów odbioru odpadów stałych przez Pro-Naturę 

wnioskując o zwiększenie stawki z 70 zł do 100 zł. 

 

16. Dyskusja. 

 

P. Barbara G. zakwestionowała wysokość opłat za wywóz śmieci z naszego 

ogrodu. Zarząd przedstawił koszty jakie ponosiliby działkowcy gdyby pozostać 

przy zeszłorocznej ilości pojemników oraz wywózką odpadów zielonych przy 

aktualnych stawkach ustalonych przez Pro-Naturę  -  obsługującą nasz rejon. 

Przypomniano również o konieczności posiadania kompostowników na działkach – 

co jest wymogiem Regulaminu ROD. 

 

17. W dalszym ciągu Zebrania Komisja Uchwał i Wniosków poddała pod głosowanie 

następujące  uchwały : 

a. Zatwierdzenie wysokości i terminu wnoszenia opłaty ogrodowej. 
     Za było 49 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

b. Zatwierdzenie wysokości i terminu wnoszenia opłaty energetycznej. 
     Za było 49 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

c. Zatwierdzenie wysokości i terminu wnoszenia opłaty wodnej. 
Za było 49 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

d. Zatwierdzenie wysokości i terminu wnoszenia opłaty za wywóz śmieci 
     Za było 41 głosy, przeciw -5 , wstrzymało się -1 

e. Zatwierdzenie wysokości i terminu wnoszenia opłaty inwestycyjnej. 
Za było 49 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

f. Zatwierdzenie dokooptowania członka Zarządu ROD w trybie §40 ust.1 Statutu 

PZD 
Za było 27 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -11 

g. Zatwierdzenie dokooptowania członka Komisji Rewizyjnej ROD w trybie §40 

ust.1 Statutu PZD 
Za było 38 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -6 

h. Podwyższenie kwoty przeznaczonej na świadczenia i nagrody . 
Za było 44 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -4 

i. Zatwierdzenie planu pracy na rok 2021-2023 
Za było 44 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -2 

j. Zatwierdzenie preliminarza finansowego na 2021 r. 
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Za było 43 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

k. Przyjęcie Regulaminu korzystania z wody i prądu 
Za było 43 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

l. Przeniesienie niewykorzystanych środków finansowych z funduszu 
oświatowego i ogrodowego na fundusz inwestycyjno-remontowy. 
Za było 41 głosy, przeciw -0, wstrzymało się -2 

 

m. Zatwierdzenie wniosku o przyznanie dotacji na remont świetlicy i biura ROD 
Za było 41 głosy, przeciw -0, wstrzymało się -0 

n. Zatwierdzenie wniosku o przyznanie dotacji na remont wodociągu. 
Za było 41 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -0 

o. Zatwierdzenie zmiany planu zagospodarowania przestrzennego. 
Za było 37 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -2 

p. Zatwierdzenie uchwały w sprawie wyłączania prądu w okresie jesienno-
zimowym. 
Za było 31 głosy, przeciw -9 , wstrzymało się -2 

q. Upoważnienie Zarządu do wynajęcia firmy do uporządkowania terenu przy 
działce i działki na koszt działkowca w przypadku stałego uchylania się od 
uporządkowania swojej działki 
Za było 34 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -6 

r. Nieudzielenie absolutorium Zarządowi działającemu w okresie IV-VII.2019 r. 
Za było 32 głosy, przeciw -0 , wstrzymało się -13 

s. Podjęcie decyzji o wyłączeniu lub pozostawieniu siłowników na bramie 1. 
Za było 29 głosy, przeciw -10 , wstrzymało się -6 

 
18. Inne :  

     Pani Anna P. zgłosiła pretensje do Zarządu ,że jest zobowiązana usunąć gałęzie z 
zagrodzonego końca alejki przy jej działce twierdząc, że nie są to jej odpady ? 
Ponadto stwierdziła, że zajęła dodatkową powierzchnię pozostałą po 
zlikwidowanych działkach od strony ul. Kamiennej w celu jej uporządkowania i jest 
gotowa ten teren odgrodzić i przekazać Zarządowi do dyspozycji. 

 

           Na tym protokół zakończono i podpisano.       

                       

 

 


